

**根據2020年5月24日公佈半山新號之銷售安排資料1號中將提供出售的指明住宅物業的電腦抽籤結果次序
Central 8 Computer Balloting Result Priority of the specified residential properties that will be offered to be sold
according to Information on Sales Arrangements No. 1 for Central 8 issued on 24 May 2020**

登記人或(如登記人為公司(必須在香港註冊成立)，則任何一董事)須按照下列「登記人報到時段」攜同(如登記人屬個人)其香港身份證或護照(視屬何情況而定)或(如登記人屬公司)其商業登記證副本、最新的周年申報表副本、公司註冊證書、董事身份證或護照及公司印章、及載有「登記號碼」之購樓意向登記收據正本親臨或由其授賣方規定的格式並有效地簽署的授權書所委任的授權人到額外指定會場，經賣方確認並核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可揀選的指明住宅物業。

Each Registrant (if the Registrant is a company which should be incorporated in Hong Kong, then any one of its directors) shall personally or by attorney pursuant to a validly executed power of attorney in a form prescribed by the Vendor attend the Additional Designated Venue according to the following "Attending Time Slot for Registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) (for personal Registrants) or a copy of Business Registration Certificate and the latest Annual Return, Certificate of Incorporation, the director's H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) and the company chop (for corporate Registrants) and an original of Receipt of the Registration of Intent bearing the "Registration Number". Registrants whose identities have been confirmed and verified by the Vendor shall be eligible to select the specified residential properties which are still available at the time of selection in the order of the above "Balloting Result Priority".

*登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達額外指定會場，將被取消根據抽籤結果揀選指明住宅物業的資格

*Any Registrant who arrives at the Additional Designated Venue at any time later than the following "Attending Time Slot for Registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the specified residential properties in the order of priority according to the ballot results.

額外指定會場設於香港灣仔皇后大道東 373 號英皇駿景酒店地下大堂至 2 樓及 20 樓至 25 樓

Address of Additional Designated Venue: G/F to 2/F and 20/F to 25/F, The Emperor Hotel, 373 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong

報到組別 Group	抽籤結果次序 Balloting Result Priority		登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants			
	由 From	至 To	由 From		至 To	
ALL1	1	50	28/05/2020	5:40pm	28/05/2020	5:50pm*
ALL2	51	100	28/05/2020	6:10pm	28/05/2020	6:20pm*
ALL3	101	180	28/05/2020	6:40pm	28/05/2020	6:50pm*
ALL4	181	300	28/05/2020	7:10pm	28/05/2020	7:20pm*

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選指明住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份或其他程序之進度而調整揀選指明住宅物業時間。

The selection of specified residential properties will be conducted by Registrants according to the above "Balloting Result Priority". The Vendor also reserves its absolute right to revise the time of selection of specified residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

電腦抽籤程序已於2020年5月27日進行。

The computer balloting took place on 27 May 2020.

詳情請參閱賣方已發出的銷售安排1號(可能不時修改)及購樓意向登記。

For details, please refer to the Information on Sales Arrangement No.1 issued by the Vendor (which may be amended from time to time) and Registration of Intent.

如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its absolute right to allocate any specified residential properties to any interested person.

根據2020年5月24日公佈半山捌號之銷售安排資料1號中將提供出售的指明住宅物業的電腦抽籤結果次序
Central 8 Computer Balloting Result Priority of the specified residential properties that will be offered to be sold
according to Information on Sales Arrangements No. 1 for Central 8 issued on 24 May 2020

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100464	1
CE100589	2
CE100414	3
CE100412	4
CE100436	5
CE100561	6
CE100619	7
CE100422	8
CE100393	9
CE100406	10
CE100434	11
CE100620	12
CE100627	13
CE100598	14
CE100541	15
CE100594	16
CE100566	17
CE100579	18
CE100405	19
CE100498	20
CE100631	21
CE100591	22
CE100575	23
CE100395	24
CE100511	25
CE100560	26
CE100490	27
CE100567	28
CE100648	29
CE100640	30
CE100638	31
CE100437	32
CE100491	33

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100628	34
CE100472	35
CE100525	36
CE100515	37
CE100629	38
CE100435	39
CE100607	40
CE100449	41
CE100399	42
CE100443	43
CE100550	44
CE100524	45
CE100573	46
CE100408	47
CE100522	48
CE100596	49
CE100517	50
CE100555	51
CE100415	52
CE100417	53
CE100403	54
CE100642	55
CE100519	56
CE100400	57
CE100413	58
CE100548	59
CE100518	60
CE100462	61
CE100445	62
CE100428	63
CE100404	64
CE100425	65
CE100646	66

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100516	67
CE100645	68
CE100513	69
CE100402	70
CE100474	71
CE100585	72
CE100537	73
CE100453	74
CE100448	75
CE100616	76
CE100543	77
CE100420	78
CE100521	79
CE100584	80
CE100547	81
CE100613	82
CE100618	83
CE100512	84
CE100475	85
CE100611	86
CE100416	87
CE100481	88
CE100636	89
CE100599	90
CE100514	91
CE100496	92
CE100471	93
CE100563	94
CE100540	95
CE100397	96
CE100624	97
CE100433	98
CE100529	99

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100532	100
CE100457	101
CE100418	102
CE100396	103
CE100583	104
CE100452	105
CE100622	106
CE100530	107
CE100614	108
CE100609	109
CE100421	110
CE100630	111
CE100635	112
CE100539	113
CE100608	114
CE100615	115
CE100492	116
CE100470	117
CE100553	118
CE100577	119
CE100459	120
CE100623	121
CE100439	122
CE100394	123
CE100559	124
CE100533	125
CE100610	126
CE100501	127
CE100612	128
CE100549	129
CE100438	130
CE100643	131
CE100499	132

根據2020年5月24日公佈半山捌號之銷售安排資料1號中將提供出售的指明住宅物業的電腦抽籤結果次序
Central 8 Computer Balloting Result Priority of the specified residential properties that will be offered to be sold
according to Information on Sales Arrangements No. 1 for Central 8 issued on 24 May 2020

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100531	133
CE100634	134
CE100509	135
CE100520	136
CE100595	137
CE100431	138
CE100467	139
CE100489	140
CE100479	141
CE100447	142
CE100504	143
CE100603	144
CE100605	145
CE100527	146
CE100592	147
CE100494	148
CE100580	149
CE100442	150
CE100572	151
CE100461	152
CE100486	153
CE100465	154
CE100552	155
CE100410	156
CE100398	157
CE100483	158
CE100446	159
CE100477	160
CE100505	161
CE100557	162
CE100460	163
CE100574	164
CE100424	165

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100510	166
CE100488	167
CE100558	168
CE100482	169
CE100485	170
CE100544	171
CE100432	172
CE100480	173
CE100478	174
CE100626	175
CE100578	176
CE100570	177
CE100430	178
CE100593	179
CE100390	180
CE100407	181
CE100391	182
CE100429	183
CE100508	184
CE100503	185
CE100581	186
CE100409	187
CE100469	188
CE100487	189
CE100526	190
CE100536	191
CE100534	192
CE100641	193
CE100647	194
CE100639	195
CE100576	196
CE100633	197
CE100586	198

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100587	199
CE100497	200
CE100441	201
CE100454	202
CE100419	203
CE100502	204
CE100562	205
CE100551	206
CE100625	207
CE100411	208
CE100495	209
CE100621	210
CE100500	211
CE100606	212
CE100546	213
CE100450	214
CE100463	215
CE100507	216
CE100538	217
CE100600	218
CE100468	219
CE100506	220
CE100523	221
CE100426	222
CE100473	223
CE100632	224
CE100604	225
CE100423	226
CE100455	227
CE100493	228
CE100528	229
CE100451	230
CE100590	231

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
CE100637	232
CE100535	233
CE100484	234
CE100602	235
CE100601	236
CE100644	237
CE100569	238
CE100588	239
CE100582	240
CE100568	241
CE100649	242
CE100597	243
CE100458	244
CE100389	245
CE100545	246
CE100571	247
CE100556	248
CE100554	249
CE100466	250
CE100427	251
CE100401	252
CE100456	253
CE100444	254
CE100617	255
CE100392	256
CE100565	257
CE100440	258
CE100542	259
CE100564	260
CE100476	261